Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會

交通及運輸委員會會議議程

Date : 16 November 2020 (Monday) 日期 : 2020 年 11 月 16 日(星期一)

Time : 10:30 a.m.

時間: 上午10時30分

Venue: Islands District Council Conference Room

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road

Central, Hong Kong

地點 : 香港中環統一碼頭道 38 號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 21 September 2020 通過 2020 年 9 月 21 日的會議紀錄

2. Special Scheme under the "Universal Accessibility" Programme

(Paper T&TC 47/2020)

「人人暢道通行」計劃下的「特別計劃」

(文件 T&TC 47/2020 號)

3. Review on Driving on Lantau Island Scheme and Issuance of Lantau Closed Road Permits (Paper T&TC 48/2020)

檢討「大嶼山自駕遊」計劃及簽發大嶼山封閉道路通行許可證的安排 (文件 T&TC 48/2020 號)

4. Question on fare of Discovery Bay residents' bus route no. DB01R

(Paper T&TC 49/2020)

有關愉景灣居民巴士 DB01R 號線收費的提問

(文件 T&TC 49/2020 號)

5. Question on proposed enhancement of Lantau Link Toll Plaza Bus-Bus Interchange Scheme (Paper T&TC 50/2020)

有關建議提升青嶼幹線收費廣場巴士轉乘計劃的提問 (文件 T&TC 50/2020 號) 6. Question on proposal of rationalisation of Long Win bus route nos. S64, S64C, S64X and S65

(Paper T&TC 51/2020)

有關建議重組龍運 $S64 \times S64C \times S64X$ 及 S65 號線的提問 (文件 T&TC 51/2020 號)

7. Question on request for NLB to implement sectional fares and provide fare concessions and renovation works for Mui Wo Market bus stop cover

(Paper T&TC 56/2020)

有關要求嶼巴實施分段收費及提供車費優惠,以及梅窩街市巴士站上蓋翻新工程的提問

(文件 T&TC 56/2020 號)

8. Question on provision of en-route stops for NLB route no. B6 on both bound journeys (Paper T&TC 58/2020)

有關在逸東邨松仁路增設嶼巴 B6 號線來回程中途站的提問 (文件 T&TC 58/2020 號)

9. Question of service quality of New Lantao Bus Company (1973) Limited (Paper T&TC 59/2020)

有關新大嶼山巴士(一九七三)有限公司服務質素的提問 (文件 T&TC 59/2020 號)

10. Question on improvement of traffic on Cheung Sha section of South Lantau Road, Lantau Island

(Paper T&TC 57/2020)

有關改善大嶼山嶼南道長沙路段交通的提問

(文件 T&TC 57/2020 號)

11. Motion on request for Central Fireboat Station to provide emergency ambulance service for South Lamma

(Paper T&TC 53/2020)

有關要求中區滅火輪消防局提供南丫島南段緊急救護服務的動議 (文件 T&TC 53/2020 號) 12. Motion on request for conversion of monthly ticket passages into resident passages at Central – Cheung Chau Pier

(Paper T&TC 54/2020)

有關要求把往來中環及長洲渡輪碼頭的月票通道改為居民通道的動議 (文件 T&TC 54/2020 號)

13. Motion on request for enhancement of kaito ferry service between Aberdeen/Stanley and Po Toi Island on weekdays

(Paper T&TC 55/2020)

有關要求增加往來香港仔/赤柱及蒲台島街渡的平日服務的動議 (文件 T&TC 55/2020 號)

14. Question on request for enhancement of Tung Chung ferry services

(Paper T&TC 60/2020)

有關要求改善東涌渡輪服務的提問

(文件 T&TC 60/2020 號)

15. Question on motorcycle parking spaces at Citygate

(Paper T&TC 52/2020)

有關東薈城電單車泊位的提問

(文件 T&TC 52/2020 號)

16. Question on provision of on-street motorcycle parking spaces in Tung Chung

(Paper T&TC 61/2020)

有關於東涌增設路旁電單車泊位的提問

(文件 T&TC 61/2020 號)

17. Question on Discovery Bay car rental service

(Paper T&TC 62/2020)

有關愉景灣出租車輛服務的提問

(文件 T&TC 62/2020 號)

18. Question on arbitrary changes to bus frequency and routing of Discovery Bay residents' service

(Paper T&TC 63/2020)

有關任意改動愉景灣村巴服務(Residents' Service/RS)班次及路線的提問(文件 T&TC 63/2020 號)

19. Reports by Working Groups

工作小組報告

- T&TC Working Group 交通及運輸委員會工作小組

20. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules 路政署小型交通改善項目及其施工時間表

21. Date of next meeting

下次會議日期